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Beste raadsleden,

ln uw motie van 23 november 2022heeft u het college verzocht om te onderzoeken of het
haalbaar en wenselijk is om op de locatie van de Díamant een jongerencentrum te
realiseren. Aanleiding was een onderzoek vanuit het jongerenwerk naar de ideeën en

wensen van jongeren voor Harlingen, waaruit naar voren kwam dat de Kelder in MFC Het

Vierkant niet een optimale plek is voor het jongerenwerk. ln reactie op uw verzoek is

Connexa gevraagd een plan op te stellen om inzichtelijk te maken hoe jongerenwerk en

ouderenwerk uitvoering kan krijgen op de locatie van de Diamant. Het ingediende plan is de

aanleiding voor deze Raadsinformatiebrief.

De huidige conclusie is dat we vooralsnog geen toekomst voor het jongerenwerk en

ouderenwerk zien in de Diamant. Binnen gemeente Harlingen zijn momenteel namelijk
verschillende ontwikkelingen gaande die samenhangen met het plan van het jongerenwerk

in de Diamant. Zo speelt er een gemeentebreed huisvestingsvraagstuk. Dit betreft een
ingewikkelde puzzel waarbij steeds meer inzichtelijk wordt gemaakt welke opties er (al dan

niet) beschikbaar zijn. Parallel aan deze ontwikkeling worden dit jaar beleidsnotities
ontwikkeld, waarbij in beeld wordt gebracht hoe de sociale infrastructuur er uitziet en of dit
nog past bij de huidige opgaven. Tot slot is er een outreachend jongerenwerker aangesteld

die ook onderzoek zal doen naar de behoeften naar hang- en ontmoetingsplekken van
jongeren.

Op dit moment is het daarom niet exact duidelijk wat er voor het behalen van de

doelstellingen van de gemeente Harlingen nodig is qua faciliteren van ruimten en locaties,

omdat dit onderzoek en beleid nog in ontwikkeling is. Het is mogelijk dat uitbreiding van

ruimten of andere locatie niet nodig is. Mocht dit wel het geval zijn, dan is de Diamant niet
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de enige uitbreidingsmogelijkheid voor het jongerenwerk. Andere opties zijn bijvoorbeeld

schoolgebouwen, Nieuw Zuid of andere ruimten in het Vierkant.

Naar aanleiding van de bovenstaande conclusie gaan wij er vanuit uw motie van 23

november 2022bijdeze is afgedaan.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van Harlingen,

de secretaris,

C.M. Sje


